

## IKLAN KEKOSONGAN JAWATAN PEMBANTU TADBIR (PERKERANIAN/OPERASI)

<b>Skim Lantikan</b>	:	<b>Skim Lantikan Khas Universiti (SLaK3.0) Universiti Sains Islam Malaysia</b>
<b>Skim Perkhidmatan</b>	:	Pegawai Pentadbiran
<b>Jawatan</b>	:	Pembantu Tadbir (Perkeranian/Operasi)
<b>Imbuhan</b>	:	Gred 1 – RM2,000.00 sebulan
<b>Syarat Lantikan</b>	:	<p>1. Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>a. warganegara Malaysia;</li> <li>b. berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan;</li> <li>c. <ol style="list-style-type: none"> <li>(i) Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</li> <li>(ii) Sijil Vokasional Malaysia dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan.</li> <li>(iii) Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya dan Sijil Kemahiran Malaysia Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</li> <li>(iv) Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya dan Sijil Kemahiran Malaysia Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</li> </ol> </li> </ol>
<b>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu</b>	:	Calon bagi lantikan hendaklah memiliki Kepujian (sekurang-kurangnya Gred C) dalam mata pelajaran Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.
<b>Taraf Jawatan</b>	:	<i>Contact of Service SLaK3.0</i>



## IKLAN KEKOSONGAN JAWATAN PEMBANTU TADBIR (PERKERANIAN/OPERASI)

<b>Ringkasan Tugas</b>	:	<p>Bertanggungjawab melaksanakan tugas-tugas pentadbiran dan sokongan di peringkat Pusat Tanggungjawab termasuklah perihal perkeranian dan operasi, perkhidmatan kaunter, pelaksanaan program, pengumpulan data dan menjalankan tugas-tugas lain yang diarahkan dari semasa ke semasa. (Kekosongan empat (4) jawatan).</p> <p>Berkebolehan bertutur dan menulis dalam Bahasa Arab dengan fasih diberikan keutamaan. (Kekosongan dua (2) jawatan).</p>
<b>Tarikh Tutup Permohonan</b>	:	<b>28 Januari 2025</b>